

# **Referat fra Afd. Bestyrelsesmøde d. 8 august 2018**

Fremmødte: Betina, Christina, Vinnie, Poul og Stine

## **1. Valg af dirigent:**

Betina

## **2. Godkendelse af referat fra afdelingsbestyrelsesmøde d. 6 juni 2018:**

Godkendt

## **3. Godkendelse af dagsorden:**

Godkendt

## **4. Nyt fra afdelingen:**

Intet nyt

## **5. Nyt fra administrationen:**

Opfølgning på budget mødet med Kent. Der er ikke kommet en dato, men det bliver sidst i august.

## **6. Nyt fra beboerne:**

Der er gang i renovering af murværk i flere lejemål.

## **7. Fremtidige aktiviteter:**

### **a. Fastsættelse af næste "kælderkafe":**

Vi fastholder "kælderkafe", men med nyt navn "Nabo-kafe" og det er ikke længere i kælderens på vinkelgade.

Datoerne på kaffe hygge vil blive annonceret på vores Facebook gruppe → "**Sociale arrangementer i Afdeling 5 & 6 Fredensgade, Tværgade og Nygade**"

**Næste dato: fredag d. 24/08-2018 fra kl. 15.30 - 17.00**

### **b. Udfærdigelse af udkast til en lille folder til nye tilflyttere. Folderen vedlægges blomst eller biografbilletter fra administrationen.**

Vi skal have printet den folder fra præsentationen af afd. Bestyrelsen ud i det rigtige format og afleveres til boligforeningen.

### **c. Facebook for afdelingen – hvor mange medlemmer er der pt. – skal der opdateres noget?**

Der er pt. 24 medlemmer.

### **d. Festudvalg – Noget nyt?**

Der er indkaldt til et møde med festudvalget på søndag d. 12-08-2018 kl. 13.00

### **e. Ugentlige gåture – Er der tilslutning nok? – Hvad kan vi ellers gøre?**

Vi fortsætter med gåturene om torsdagen fra kl. 18.30 og ca. en time frem.

Der bliver en lille pause med lidt kaffe/saftevand/småkager.

**Vi starter op i morgen torsdag d. 09-08-2018 kl. 18.30**

**Det er en gang i mdr.**

### **f. Opdatering af mødedatoer – for afdelingsbestyrelsen:**

De er opdateret for 2018 og der laves opfølgning på fremtidige datoer ved sidste møde inden årsskifte.

### **g. Budgetmøde med Kent – afventer dato:**

Kent har sendt en mail om, at han vil indkalde til budgetmøde i sidste halvdel af august.

### **h. Forberedelse til afdelingsmødet d. 25 september 2018:**

Afdelingsbestyrelsen:

Formand – Poul er på genvalg

## Suppleant – Christina er på genvalg

- Budget – Vi har indsendt vores forslag til vores budget til administrationen.
  - Snerydning – Afstemning (Vi vil gerne vide prisen på det og om det kan trækkes over huslejen)
  - Lokale på Nygaards allé (skal anvendes til fremtidige arrangementer) – Afstemning
  - Nabohjælp – Dialog om hvorvidt afdelingen ønsker at have det.
  - Vedligeholdelsesplan – Hvad er planen fra boligforeningen?
- 
- Forslag til årsberetning udarbejdes på vores afdelingsbestyrelsesmøde og sendes til Poul.

- i. **Eventuelt:**  
Intet nyt.